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 برگزاری کارگروه دبیرخانه استانی 
رصد آسیب های اجتماعی

کارگروه دبیرخانه استانی رصد آسیب های اجتماعی با محوریت 
پیمای��ش رصد آس��یب ه��ای اجتماعی با حض��ور دکتر فرزاد 
گوهرده��ی مدیرکل بهزیس��تی مازن��دران و اعضای کارگروه 
برگ��زار گردی��د. به گزارش روابط عمومی اداره کل بهزیس��تی 
مازندران ؛ دکتر فرزاد گوهردهی ، مدیرکل بهزیستی مازندران 
با تاکید بر اجرای هدفمند پیمایش رصد آسیب های اجتماعی 
در مناطق مختلف اس��تان ، گفت : این برنامه یکی از اقدامات 
اساسی و گسترده بهزیستی در خصوص شیوع شناسی و برنامه 
ریزی در حوزه آس��یب های اجتماعی بش��مار می آید. وی بر 
ل��زوم بکارگی��ری نتایج حاصل از رصد آس��یب های اجتماعی 
در سیاس��ت گذاری ها تاکید کرد و افزود : جنس و نوع آس��یب 
و عوام��ل خط��ر در مناط��ق مختلف متفاوت اس��ت بنابراین با 
ش��ناخت این عوامل می توان در جهت رفع این آس��یب ها گام 
های اساس��ی برداشت. مدیرکل بهزیستی مازندران همچنین 
بر نحوه اجرای طرح در اس��تان ، قرارداد با موسس��ات ذیصلاح 
و اهمیت نمونه گیری صحیح و اصولی پرس��ش ش��وندگان بر 
اس��اس موقعیت مکانی تاکید نمود. ش��ایان ذکر است در پایان 
اعضای کارگروه به بیان نظرات و پیشنهادات خود برای اجرای 

بهتر این طرح پرداختند.

مراسم معارفه شهردار کلانشهر کرمانشاه 
برگزار شد 

 مریم یوس��فی- مراس��م معارفه نادر نوروزی ش��هردار جدید 
کلانشهر کرمانشاه با حضور مدیرکل دفتر امور شورا های وزارت 
کش��ور و مس��ئولان استانی در تالار انتظار برگزار شد. مدیرکل 
دفتر امور شورا های اسلامی شهر و روستای وزرات کشور در این 
مراس��م یکی از معارفه ش��هردار کلانشهر کرمانشاه محور های 
مه��م مدیری��ت بحران ش��هرداری ها را توجه به آس��یب های 
اجتماعی از جمله حاشیه نش��ینی، بافت فرس��وده و پس��ماند ها 
دانست و گفت: از شهردار کرمانشاه انتظار می رود به این مسائل 
مهم توجه جدی داشته باشند.محمدرضا صمیمی با بیان اینکه 
س��اماندهی نیروی انس��انی یکی دیگر از موضوعاتی است که 
شهرداران باید به آن توجه کنند، افزود: ما در شهرداری ها سه 
برابر ظرفیت نیروی کار داریم، اما باز با کمبود نیرو مواجه هستیم 
و باید نحوه مدیریت و به کارگیری این نیرو ها در دس��تور کار 
قرار گیرد.وی خاطرنشان کرد: شهرداری ها می توانند به لحاظ 
اقتصادی در سطح شهر ها و استان ها بسیار تاثیر گذار باشند و 

باید شهرداران به موضوع درآمد پایدار توجه کنند.
نادر نوروزی ش��صت و دومین ش��هردار کلان ش��هر کرمانشاه 
اس��ت که با رأی اکثریت اعضای ش��ورای اسلامی شهر بعنوان 

شهردار کرمانشاه انتخاب شد.

مدیر روابط عمومی صبا فولاد خلیج فارس 
مدیر برتر کشور 

در هفدهمین س��مپوزیوم روابط عمومی کش��ور، مدیر روابط 
عموم��ی صباف��ولاد خلیج فارس به عنوان مدیر روابط عمومی 
برترکشور معرفی شد.   به گزارش روزنامه تجارت، در هفدهمین 
سمپوزیوم روابط عمومی کشور که در سالن همایش های صدا و 

سیما برگزار شد، از روابط عمومی های برتر سال تقدیر شد.
بنا براین گزارش در بخش اول این سمپوزیوم، ده مدیر روابط 
عمومی برتر س��ال معرفی ش��دند که در این بین با اهدا لوح و 
تندیس مدیر روابط عمومی شرکت صبا فولاد خلیج فارس به 

عنوان مدیر روابط عمومی برتر معرفی شد.
در بخش دوم این سمپوزیوم و در بررسی تخصصی بخش های 
مختل��ف رواب��ط عموم��ی، لوح و تندیس روابط عمومی برتر در 
حوزه ارتباطات رس��انه ای به روابط عمومی ش��رکت صبا فولاد 

خلیج فارس اهدا شد.

آغاز کار جهادی در آموزش و پرورش
معاون وزیر و رئیس سازمان آموزش و پرورش استثنایی کشور 
با بیان اینکه کار جهادی در آموزش و پرورش آغاز شده است، 
گفت: به دنبال بهره مندی از ظرفیت  س��ازمان های مردم نهاد 
در عدالت آموزش��ی هس��تیم. حمید طریفی حسینی در  مراسم 
تودیع و معارفه مدیرکل آموزش و پرورش استان همدان اظهار 
کرد:  همه مدیران ما ارزش��ی و انقلابی هس��تند و طبیعی است 

در کار کم و کاستی هایی هم وجود داشته باشد.
وی با تاکید بر اینکه امیدوارم شاهد تحقق اهداف سند تحول 
بنیادی در آموزش و پرورش باش��یم، گفت: دنبال کار جهادی 
هستیم که خوشبختانه تحولاتی در آموزش و پرورش در این 

زمینه آغاز شده است.
معاون وزیر و رئیس سازمان آموزش و پرورش استثنایی کشور 
با بیان اینکه باید در یک مدل مردمی و مشارکتی فرایند تحول 
بنیادین در سطح شهرستان و مدارس پیاده شود و همه نیز در 
این مسیر کمک کنند، گفت: این موضوع از اولویت های امروز 
آم��وزش و پ��رورش بوده ک��ه دولت به طور جدی دنبال تحقق 
آن است و باید از ظرفیت  سازمان های مردم نهاد نیز بهره برد 

تا عدالت آموزشی در مدارس اجرایی شود.
وی با اشاره به ضرورت تحقق بیانیه گام دوم انقلاب در حوزه 
آموزش و پرورش گفت: انتظار می رود به موضوع جوان گرایی 
توجه ویژه شده و از جوانان متعهد و متخصص استفاده و مسیر 

رشد آنها فراهم شود.
طریفی حسینی با بیان اینکه باید منزلت و شان و کرامت معلمان 
حفظ شود، یادآوری کرد: کیفیت آموزشی در کنار عدالت تربیتی 

باید مورد توجه قرار گیرد. 
وی با بیان اینکه در مدل مشارکتی آموزش و پرورش مدرسه 
محوری نقش کلیدی دارد و این باید محقق شود گفت: به دنبال 
این هس��تیم که بی نام و نش��ان کار کنیم و امروز آقای نقوی؛ 
مدیرکل جدید آموزش و پرورش استان تجربیات خوبی دارد و 
می توان از ظرفیت او به بهترین شکل بهره برد تا شاهد تغییر 

و تحول در آموزش و پرورش بود.

اخبار كوتاه

شهرستان ها

بنادر از مهمترین مبادی ورود و خروج کالا هستندانجام تبدیل وضعیت ایثارگران تا پایان سال 
شهردار کرج گفت: همه تلاش را معطوف این موضوع کرده ایم که تا پایان سال 

تبدیل وضعیت لیست ۸1۶ نفر انجام شود.
مصطفی س��عیدی س��یرائی در جلس��ه بررسی تبدیل وضعیت ایثارگران به لیست 
۸1۶ نفره ایثارگران که در کمیس��یون تلفیق ش��ورای ش��هر مورد تایید قرار گرفته 
اشاره کرد و گفت: احکام مشمولین تبدیل وضعیتی که طبق اولوبت بندی مدارک 

و استعلامات آن ها تکمیل شده است، در هفته جاری صادر خواهد شد.
وی بر ارس��ال مدارک پرس��نلی که تا کنون گزینش نش��ده اند تأکید کرد و گفت: 

هسته گزینش شهرداری باید در اسرع وقت نسبت به تکمیل فرایند گزینش پرسنل مذکور اقدام کند.
ش��هردار کرج همچنین تأکید کرد: به منظور پیش��گیری از بروز اخلال در انجام روند امور ش��هرداری ایثارگرانی 
که تبدبل وضعیت می ش��وند متعهد می گردند در محل خدمت فعلی ابقا گردند. پس از دو س��ال تعطیلی به دلیل 
ش��یوع کرونا؛ رئیس س��ازمان س��یما، منظر و فضای س��بز ش��هری از برگزاری هشتمین جش��نواره لاله خبر داد و 
گفت: عملیات کاشت پیاز لاله در باغ گل ها آغاز شده است. وی ادامه داد: جشنواره لاله ها اتفاق باشکوهی است 
که به همت مجموعه مدیریت ش��هری در باغ گل های بوس��تان ش��هید چمران ش��ور و هیجان خاصی به ش��هر و 

شهروندان می بخشد. 

بوش��هرخبرنگار تجارت :دکتر خدائیان رییس س��ازمان بازرس��ی کل کشور در راس 
هیاتی،از بندر بوش��هر دیدن کرد. در ابتدای این دیدار که در بالکن طبقه هفتم برج 
بندر برگزار شد سیاوش ارجمندزاده مدیرکل بنادر و دریانوردی استان بوشهر ضمن 
خوشامدگویی به هیئت بازدید کننده به بیان گزارشی از فعالیت ها و اقدامات انجام 
ش��ده در این اداره کل پرداخت. ارجمندزاده بندر بوش��هررا بندری با قدمت تاریخی 
و روبه توسعه منطبق با آیتم های بین المللی مطرح کرد و افزود:  افق توسعه بندر 
بوشهر و تبدیل  آن به یک بندر نسل سومی در مجتمع بندری نگین خواهد بود که 

حجم عمده آن را محیط های کانتینری و بخش دیگر را مخازن برای صادرات و واردات مواد نفتی مایع تشکیل می 
دهد. در ادامه دکتر خدائیان و هیات همراه با حضور در محوطه عملیاتی بندر بوشهر از نزدیک از انبارها و روند تخلیه 
و بارگیری کالا دیدن کردند. خدائیان در حاشیه بازدید از محوطه های بندر بوشهر و در جمع خبرنگاران گفت: بنادر از 
مبادی بسیار مهم در ورود و خروج کالا هستند که در بین بنادر نیز بندر بوشهر به لحاظ پتانسیل هایی بالایی که دارد 
از جایگاه ویژه  و حائز اهمیتی برخوردار است. وی اضافه کرد: زیبنده و شایسته نیست که کالاهایی اعم از خودروها 
و سایر کالاهای دیگر طی سالهای متمادی در بنادر رسوب داشته باشند لذا امیدواریم این سفر تسهیل کننده و تعیین 

تکلیفی باشد برای این موضوع که طی سالیان در بنادر بوجود آمده است 

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان همدان منصوب شد
فرهاد بختیاری فر به عنوان مدیر عامل جدید ش��رکت آب و فاضلاب اس��تان معرفی 
شده و ضمن قدردانی از حسینی بیدار مدیر عامل سابق این نهاد، وی به عنوان مشاور 

مدیر عامل شرکت مهندسی کشور معرفی شد. 
با حضور جمعی از مسئولان کشوری و  استانی مهندس فرهاد بختیاری فر به عنوان 
مدیر عامل جدید شرکت آب و فاضلاب استان معرفی شده و ضمن قدردانی از حسینی 
بیدار مدیر عامل س��ابق این نهاد، وی به عنوان مش��اور مدیر عامل ش��رکت مهندس��ی 

کشور معرفی شد.
در این برنامه معاون برنامه ریزی و امور اقتصادی ش��رکت مهندس��ی آب و فاضلاب 
کشور اظهار کرد: شرکت آب و فاضلاب استان همدان همواره از شرکت های پیشگام 

کشور در خدمت رسانی به مردم بوده است.
مهندس خشایی گفت: این شرکت با تحت پوشش قرار دادن 1.7میلیون نفر از جمعیت 
استان، 1۰۰درصد جمعیت شهری و 7۶درصد جمعیت روستایی استان را تحت پوشش 

خدمات آبرسانی دارد. این  مقام مسئول با این توضیح که احداث یک هزار و 1۰۰باب 
مخزن، حفریک هزار و 2۰۰حلقه چاه در حوزه شهری، ایجاد یک هزار و 5۰۰کیلومتر 
ش��بکه جم��ع آوری فاض��لاب و ایج��اد بیش از  یک هزار کیلومترش��بکه توزیع آب در 
روس��تاها از جمله خدمات ارائه ش��ده از س��وی ش��رکت آب و فاضلاب استان همدان در 
طول سالهای اخیر است، افزود:  امسال نزدیک به یک هزار و 2۰۰میلیارد تومان اعتبار 

به منظور تقویت حوزه آب و فاضلاب استان همدان در نظر گرفته شده است.

نماین��ده م��ردم اراک، خن��داب و کمیجان در مجلس 
ش��ورای اس��لامی گفت: افزایش اعتبارات جابه جایی 
تیرهای برق روس��تایی و بهس��ازی شبکه روستایی  در 

قانون بودجه سال آینده ضروری است.
ب��ه  گ��زارش روزنامه تج��ارت به نقل از روابط عمومی 
ش��رکت توزی��ع نی��روی برق اس��تان مرک��زی،  علی 
اکبر کریمی در آیین نمادین افتتاح بهس��ازی ش��بکه 
برق1۰روس��تا در روستای عقیل آباد بابیان این مطلب 
افزود: بهسازی و تقویت شبکه توزیع برق 1۰ روستای 
عقیل آباد، مرزیجران، امرآباد، گیلی، چش��مه خورزن، 
مشهد میقان، خیرآباد، شهرجرد، قانیاروق و نمک کوه 

در قالب طرح بهارستان انجام پذیرفته است.
وی تاکی��د ک��رد: جابه جایی پایه ها، اصلاح روش��نایی 
معابر، اصلاح شبکه های سیمی فرسوده با تبدیل سیم 
ب��ه کاب��ل خودنگهدار در طرح بهارس��تان مدنظر ویژه 
قرار می گیرد. عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس 

شورای اسلامی خاطر نشان کرد: در تبصره 15 قانون 
بودجه بند" ز" تس��هیلات ویژه ای در این راس��تا پیش 
بینی شده که می طلبد در سال جاری پیگیری جدی تری 
داشته باشیم تا اعتبارات مربوطه در خصوص جابه جایی 
تیرهای برق و بهس��ازی ش��بکه های برق در روستاها 
تقویت شود. مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان 
مرکزی هم گفت: ۹7 میلیارد ریال اعتبار برای بهسازی 
ش��بکه برق 1۰ روس��تا از توابع استان مرکزی در قالب 
"طرح بهارستان" اختصاص یافته است. مهندس اله داد 
افزود:جابجایی 5پست هوایی برق،نصب ۸7۸دستگاه 
چراغ ال .ای .دی و اصلاح بیش از۳7کیلومترو 5۰۰متر 
ش��بکه فش��ار ضعیف و متوس��ط برق روستایی ونصب 
1۰2۸پایه تیر برق را از جمله فعالیت های انجام ش��ده 
در 1۰روس��تای تواب��ع اراک عنوان ک��رد. مدیرعامل 
ش��رکت توزیع نیروی برق استان مرکزی بابیان اینکه 
نیاز مصرف برق در اس��تان 2هزار مگاوات اس��ت اگر 
در س��ال آینده مابتوانیم این نیاز را پاس��خگو باش��یم 
شرایط  شبکه و تجهیزات برق  با فرسودگی بالا توان 
ای��ن ظرفیت مص��رف را ندارد،افزود: مدیریت مصرف 
انرژی در کلان شهر آلوده اراک ضروری است. اله داد 
مدیرعامل ش��رکت توزیع نیروی برق اس��تان مرکزی 
ضرورت تزریق ۳۰هزار چراغ کم مصرف معابر در حوزه 
اراک و خنداب را خواستار شد که این امر باعث ۳مگاوات 

صرفه جویی در مصرف انرژی می شود .

از خدمات داوطلبانه تیم های امدادی و جستو و نجات 
اداره کل بنادر و دریانوردی در امداد رس��انی به س��یل 
زدگان شهرستان های چابهار، کنارک، شهر طیس و 

روستای های حومه تجلیل شد. 
  ب��ه گ��زارش پای��گاه اطلاع رس��انی اداره کل بنادر و 
دریان��وردی سیس��تان و بلوچس��تان، آیی��ن تجلیل از 
خدمات داوطلبانه تیم های امدادی و جس��تو و نجات 
اداره کل بنادر و دریانوردی در امداد رس��انی به س��یل 
زدگان شهرس��تان های چابهار، کنارک، ش��هر طیس 
و روس��تای ه��ای حومه با حض��ور مدیرکل و معاونین 
ادارکل بنادر و دریانوردی در محل سالن جلسات بندر 

شهید بهشتی برگزار شد.
بهروز آقایی؛ مدیر کل بنادر و دریانوردی سیس��تان و 
بلوچستان عنوان کرد: بارندگی اخیر در استان سیستان 
و بلوچستان به ویژه در شهرستان های چابهار، کنارک، 
ش��هر تیس و روس��تا های حومه از نظر تاریخی در 5۰ 
س��ال گذشته بی س��ابقه و تاکنون اینچنین حجم آبی 

در شهر های مذکور نداشته ایم.
آقای��ی افزود: بارندگی ش��رایط بس��یار بحرانی ایجاد 
کرد که خوش��بختانه پرس��نل خدوم اداره کل بنادر و 
دریان��وردی ب��ا حضور خودجوش و تلاش مضاعف در 
س��اعات اولیه بارندگی کمبود تجهیزات و امکانات را 
جبران  کردند. وی با تأکید بر روحیه امید و نش��اط تیم 
های امدادی اداره کل  افزود:حضور در حوادث می تواند 

تسکینی برای حادثه  دیدگان باشد.
آقایی با اش��اره به اینکه ش��رایط بحرانی یک فرصتی 
برای آزمایش و کس��ب تجربه تیم های آتش نش��انی 
و امداد و نجات  اداره کل اس��ت، افزود: س��ازمان هایی 
آمادگی بیشتری در برابر بحران نیاز دارند که در معرض 
آن ق��رار دارن��د و مدیریت بحران برای تضمین ثبات و 
موفقیت مستمر ضروری است و  می بایست با رویکرد 
منظ��م و نظ��ام مند مبتنی بر هوش��یاری، برنامه ریزی 

دقیق و افزایش آمادگی تلاش کرد.
مدیرکل بنادر و دریانوردی استان سیستان و بلوچستان 
همچنی��ن ضم��ن قدردانی از زحم��ات امدادگران بر 
ض��رورت تقوی��ت بیش��تر تیم های ام��داد و نجات به 

منظور ارایه خدمات مطلوبتر به مردم تاکید کرد.
درپایان آیین تجلیل، تیم های امدادی اداره کل بنادر 
و دریان��وردی ب��ه پاس خدم��ات صادقانه مورد تقدیر 

قرار گرفتند.

تجليل از خدمات داوطلبانه تيم های امدادی، جستجو  و  نجاتلزوم افزايش اعتبارات جابه جايی تيرهای برق روستايی 

 به گزارش روزنامه تجارت به نقل از مدیریت روابط عمومی و امور 
بین الملل سازمان منطقه آزاد انزلی جمعی از کارآفرینان در جریان 
دیدار با 2 تن از نمایندگان گیلان در مجلس شورای اسلامی با اشاره 
به وجود مش��کلاتی نظیر عدم پیاده س��ازی درست قوانین توسط 
مناطق آزاد و وجود چالش کارآفرینان مناطق آزاد با قانونگذاران 

و مجریان قانون، خواستار حل این مسایل شدند
این نشست در چارچوب دومین نشست ماهانه کافه کارآفرینی با 
حضور نمایندگان مجلس شورای اسلامی در انزلی برگزار شد. در 
این نشست با کاظم دلخوش نماینده مردم صومعه سرا و سیدعلی 
آقازاده نماینده مردم رش��ت و خمام در مجلس ش��ورای اسلامی، 
علاوه بر مشکلات یاد شده، بسیاری از چالش های دیگر از جمله 

قاچاق کالا مورد نقد و بررسی قرار گرفت.
رئیس انجمن س��رمایه گذاران و کارآفرینان منطقه آزاد انزلی به 
تلاش کافه کارآفرینی در ایجاد فضایی به دور از تشریفات برای 
یافتن راهکار مناس��ب جهت رونق فضای کس��ب و کار و اقتصاد 
در محدوده منطقه آزاد اشاره کرد و افزود: کارآفرینان منطقه آزاد 
انزلی با چالشهای زیادی در ارتباط با قانونگذاری و اجرای قانون 

مواجه هستند .
اصغر امانی با بیان اینکه استان گیلان نیازمند همگرایی ملی است 
تا بتوانیم حرکتی رو به جلو داشته باشد ، گفت : منطقه آزاد انزلی 
به عنوان پایلوت و پیش��انی اقتصادی می تواند به رونق و توس��عه 
اقتصادی استان کمک کند و در این راستا با اقدامات صورت گرفته 
توانست در بخش های مختلف سهم اقتصادی جذب کند اما ادامه 

این روند به همکاری بیشتری نیاز دارد .
رئیس انجمن س��رمایه گذاران و کارآفرینان منطقه آزاد انزلی به 
ماده 1۳ قانون فعالیت در مناطق آزاد اشاره کرد و افزود : این قانون 
به صراحت معافیت مالیاتی می پردازد و این معافیت اصلًا رانت 
نیست بلکه شفافیت است . با بررسی عملکرد گمرکات کشور و 

روند ورود و خروج کالا از مسیر گمرکات در مقایسه با مناطق آزاد 
کشور می توان به شفافیت عمل مناطق آزاد پی برد .

وی اضافه کرد : کالا در مناطق آزاد حدود چهار مرتبه در گمرک 
مورد نظارت قرار میگیرد و با این حال مناطق آزاد به قاچاق کالا 
متهم می شوند . کسانی به ما اتهام قاچاق کالا می زنند که خودشان 

در این کشور قاچاق سازمان یافته ایجاد کردند .
امانی خواستار بررسی موضوع قاچاق کالا شد و افزود : با کولبری 
نمی توان این همه قاچاق وارد کشور کرد مگر می شود با اسب و 
قاطر به این میزان کالای قاچاق وارد کشور کرد. بسیاری از صنایع 

کشور به علت قاچاق در حال نابودی است چون نظارت کافی در 
این رابطه صورت نمی گیرد.

وی تصریح کرد : در رس��انه ملی )صدا و س��یما( به راحتی مناطق 
آزاد توسط کسانی که از اقتصاد ، تولید و صنعت اطلاعات کافی 
ندارن��د م��ورد هجم��ه قرار می گیرند و برخی از افراد تحصیلکرده 
دانشگاهی لیاقت استان گیلان را تنها صادرات محصولات جالیزی 

مانند گوجه فرنگی و خیار می دانند .
وی از مجلس شورای اسلامی و نمایندگانی که دانش و احساس 
مسئولیت بیشتری نسبت به مناطق آزاد دارند خواست قوانین به 

گونه ای نوشته شود که نتوان آنرا تفسیر به رای کرد و هر سازمان 
و دستگاهی استنباط خود را از قانون نداشته باشد.

رئیس هیئت مدیره و مدیرعامل سازمان منطقه آزاد انزلی نیز 
در این نشست با بیان اینکه تا زمانی که نگاه ما به مناطق آزاد 
کشور یک نگاه دولتی باشد چیزی تغییر نخواهد کرد گفت : در 
مناطق آزاد ایران باید به منابع توجه داشته باشیم اگر بخواهیم 
از مناب��ع مناط��ق آزاد برای ایجاد زیرس��اخت ها در این مناطق 
استفاده کنیم در آینده چیزی برای واگذاری به فعال اقتصادی 

باقی نخواهد ماند .
رئی��س هیئ��ت مدیره و مدیرعامل س��ازمان منطقه آزاد انزلی به 
چالش در زیرس��اخت ها و س��اختارهای اساسی منطقه آزاد اشاره 
کرد و گفت: اکنون بزرگترین مشکل فعالان اقتصادی در مناطق 
آزاد مش��کل مالیاتی و صدور مجوزهاس��ت که به س��اختار دولتی 

آن باز می گردد.
اکبری مقدم ناکید کرد : در منطقه آزاد نیز همانند سایر دستگاه ها 
باید بودجه هایی برای تامین زیرس��اخت های آن منطقه در نظر 
گرفته ش��ود چراکه زیرس��اخت های منطقه آزاد را با منابع منطقه 
آزاد نمی ت��وان مدیری��ت کرد و س��اختار دولتی باید از منطقه آزاد 

خارج شود.
وی خاطر نشان کرد : دولت باید زیربناها را مهیا کرده و در اختیار 
بخش خصوصی قرار دهد و منابع مالی برای منطقه آزاد در زمینه 
تاسیس��ات زیربنایی مهیا ش��ود در این صورت می توانیم موفق 

شویم .
رئیس هیات مدیره و مدیرعامل منطقه آزاد انزلی همچنین یکی 
از بزرگ ترین معضلات فعالین اقتصادی منطقه آزاد را تامین برق 
اعلام کرد و افزود : 1۰ سال پیش یک پست برق با 2۰ میلیارد تومان 
اعتبار کلنگ زنی شد که هنوز در مرحله پی ریزی باقی مانده و برای 

تکمیل آن اکنون به 5۰۰ میلیارد تومان اعتبار نیاز است. 

در نشست تخصصی با نمایندگان مجلس بررسی شد؛

  چالش های کارآفرینان مناطق آزاد با قانونگذاران و مجریان قانون 

نظارت دقیق بر سلامت و بهداشت آب قم
 مدیر مرکز پایش و نظارت بر کیفیت آب و فاضلاب استان قم از 
نظارت دقیق بر روی سلامت و بهداشت آب قم خبر داد و گفت: 
در ۹ ماهه سال جاری بیش از 7۸ هزار آزمون میکروبی، شیمایی، 

کلر سنجی و... بر روی آب قم صورت گرفته است.
ب��ه گ��زارش روابط عمومی ش��رکت آب و فاضلاب اس��تان قم، 
مهن��دس رض��ا انص��اری طادی با تأکید بر اینکه ش��رکت آب و 
فاضلاب نظارت دقیق و بدون وقفه ای بر س��لامت و بهداش��ت 
ش��بکه و تأسیس��ات آب دارد، خاطرنش��ان کرد: در همین راستا 
روزانه آزمون های مختلف میکروبی، فیزیکی و شیمیایی و کلر 
سنجی به منظور اطمینان از سلامت آب بر روی شبکه و تأسیسات 

انجام می  شود. وی در ادامه به ارائه گزارشی از 
عملکرد مرکز پایش و نظارت بر کیفیت آب 
و فاضلاب استان قم از ابتدای سال جاری تا 
پایان آذرماه پرداخت و گفت: در این مدت با 1۹ 
هزار و ۳55 نمونه برداری تأسیسات آبرسانی 
م��ورد پایش کیفی قرار گرفته اند. مدیر مرکز 

پایش و نظارت بر کیفیت آب و فاضلاب استان قم با بیان اینکه 
در ۹ ماه امس��ال بیش از 5۹ هزار آزمون کلر س��نجی به صورت 
آزمایشگاهی و تجهیزات آنلاین در سطح شهر انجام شده است، 
یادآور ش��د: تمام آزمون ها و پایش ها بر روی ش��بکه، تأسیس��ات 

و آب ق��م به ص��ورت روزانه و بر نقاط مختلف 
ش��بکه انجام می شود. وی با اشاره به نظارت 
بر شستش��وی ش��بکه، مخازن، کلر ش��ویی 
ش��وک کیفی تصفیه خانه آب اظهار داش��ت: 
از ابتدای س��ال جاری هزار و 2۶1 کیلومتر از 
خطوط انتقال و ش��بکه آبرس��انی و 7 هزار و 
54۰ مترمکعب از مخازن آب شستش��و ش��ده اند. انصاری نظارت 
کیفی بر بهره برداری تصفیه خانه آب و تصفیه خانه های فاضلاب 
و س��امانه های گندزدایی، ارائه خدمات آموزش��ی و مشاوره ای و 
آزمایشگاهی به دانش پژوهان در غالب تفاهم نامه با دانشگاه ها، 

تمدید گواهی نامه های ایزو17۰25 )معتمد محیط زیست، کفایت 
تخصص��ی انجام آزمون میکروبی و ش��یمیایی، کالیبراس��یون 
دس��تگاهی( را از دیگر اقدامات مرکز پایش و نظارت بر کیفیت 
آب و فاضلاب قم برش��مرد. وی پایش ش��بکه آب فضای س��بز 
سطح شهر در راستای جداسازی شبکه آب فضای سبز از شبکه 
آب شرب را از دیگر فعالیت های انجام شده در ۹ ماه گذشته این 
مرکز برشمرد و گفت: نظارت بر پژوهش با موضوع "تهیه منعقد 
کننده های ش��یمیایی پلیمری تصفیه آب و فاضلاب، نظارت بر 
تأمین حدود ۳44 تن مواد گندزدا و 27۳ تن مواد منعقد کننده از 

دیگر اقداماتی است که در این مدت انجام شده است.


